
 

 
 

  
 

  

Concept-verslag van de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering (ALV) van  
vereniging De Oude Dorpskern 

 
Datum:  17 april 2023 
Locatie:  Hotel Royal, Voorstraat 76 
Aanvang:  20.00 uur, inloop vanaf 19.30 
Aanwezig: 26 leden en het bestuur; bericht van afmelding van 6 leden. 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda  

De voorzitter, Pieter Jan Barnhoorn, heet de aanwezigen van harte welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Vaststelling verslag ALV 28 maart 2022 

Het verslag wordt zonder wijzigingen of opmerkingen vastgesteld.  
 
3. Mededelingen 

• Er zijn geen mededelingen vanuit het bestuur. 

• Nick Duindam, coördinator van de commissie Muzikale Kerstwandeling, deelt mee dat 

de wandeling eind 2023 weer door zal gaan. Hij doet tevens de oproep aan de 

aanwezigen om hun pand ter beschikking te stellen voor een muzikaal optreden.  

 
4. Jaarverslag 2022 

Het jaarverslag is vooraf (digitaal) verspreid onder de leden. De secretaris, Thea Janson, 
presenteert tijdens de vergadering een samenvatting.  
Dit levert de volgende vragen en suggestie op: 

• M.b.t. besluitvorming: belangrijke ontwikkelingen graag ruim van tevoren aankondigen 

in de nieuwsbrief 

• M.b.t. verbouwing Voorstraat 13: de vergunning hiervoor is reeds lang geleden verstrekt 

en geldt nog steeds 

• M.b.t. plannen voor een appartementengebouw aan de Offemweg tussen 22 en 24: 

reeds lang geleden is toestemming gegeven voor bebouwing in de achtertuinen van 

Voorstraat 55 en 69. De tuinen van deze panden grenzen aan de Offemweg. Het 

bouwrecht is vastgelegd in een bestemmingsplan. De huidige bewoners van Voorstraat 

55 willen nu gebruik maken van dit bouwrecht. Het verkrijgen van een 

omgevingsvergunning is echter nog geen gelopen race.  

• De suggestie wordt gedaan om tijdens rondleidingen in de historisch kern ook te wijzen 

op knelpunten die zich voordoen waar het gaat om behoud van erfgoed. 

 
5. Samenvatting vraag naar thema’s leefbaarheid 

Begin 2023 heeft het bestuur aan de leden gevraagd om thema’s aan te dragen o.g.v. 
leefbaarheid. Frans Bruinzeel presenteert de reacties van de leden: 36 leden (± 8%) hebben 
gereageerd. De thema’s die het meest worden genoemd zijn: parkeerproblemen (18x), 
bescherming, onderhoud en zorg in de oude kern (17x), verkeersveiligheid (15x), sociale 
samenhang (10x), levendigheid in de kern (7x).  
 
Frans meldt dat het bestuur ervoor heeft gekozen de thema’s parkeren en verkeer voorlopig 
bij de gemeente te laten liggen. Recent zijn meerdere onderzoeken gedaan door de 
gemeente en in het najaar wordt daar een voortgangsrapportage van verwacht. Vanuit een 
lid wordt de suggestie gedaan om rond deze onderwerpen t.z.t. de samenwerking met PIN 
(Platform Initiatief Noordwijk) te zoeken.  



 

 
 

  
 
 

  

Naar aanleiding van een vraag naar de visie van het bestuur op betaald parkeren, geeft Frans 
zijn persoonlijke mening, het bestuur als geheel heeft nog geen standpunt namens de 
vereniging ingenomen.  
 
Het bestuur wil graag aan de slag met de sociale kant van leefbaarheid: meer samenhang, 
ontmoeting en verbinding in de oude kern. In de komende maanden zal over dit onderwerp 
een thema-avond georganiseerd worden.  
 

6. Financieel jaarverslag 2022  

De penningmeester, Wil Steenvoorden, geeft een toelichting bij het financiële jaarverslag 
over 2022. Dit levert de vraag op waarom er zoveel liquide middelen op  de balans staan. Wil 
legt uit dat het grootste deel voor het onderhoud en de vervanging van de sfeerverlichting 
bedoeld is. Vervolgens wordt de vraag gesteld waarom er niet in alle bomen aan de 
Voorstraat sfeerverlichting hangt. Frans legt uit dat dat samenhangt met de ‘vitaliteit’ van 
een boom. In een uitgebreide inventarisati door de gemeente in 2017 is aangegeven welke 
bomen er binnen een termijn van tien jaar zullen moeten worden vervangen. Deze bomen 
zijn nu al overgeslagen bij het installeren van de sfeerverlichting. 
 
Na de toelichting  is het woord aan Ard Pronk van de kascommissie. Samen met Adriaan 
Timmers heeft Ard de jaarcijfers bekeken. De financiële cijfers en de toelichting geven een 
betrouwbaar en helder beeld van de financiële situatie van de vereniging. De 
penningmeester ontvangt hiervoor een compliment. Alle aanwezigen kunnen zich hier in 
vinden en het financieel jaarverslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  Er wordt 
décharge verleend aan de penningmeester voor het gevoerde financiële beleid en aan het 
gehele bestuur voor het algehele beleid.    
 
De voorzitter bedankt de kascommissie en overhandigt aftredend lid Ard Pronk een 
bloemetje.  
Het bestuur heeft Adriaan Timmers en Nico Schulte bereid gevonden om volgend jaar zitting 
te nemen in de kascommissie. De leden gaan akkoord met de benoeming van beide heren.  
 

7. Jaarplan 2023 

Naar aanleiding van suggesties in de ALV van 2022 en de enquête over besluitvorming heeft 
het bestuur dit jaar voor het eerst een jaarplan opgesteld. De leden geven de volgende 
suggesties voor het jaarplan mee: 

• Draag ook bij het aandachtsgebied Erfgoed zorg voor participatie van leden 

• Vraag ook eens aan leerlingen van het Northgo College wat zij vinden van de 

leefbaarheid in onze oude kern 

• Maak de middelste kolom (Actie) specifieker en breng een prioritering aan 

Tijdens de ALV van 2022 is de suggestie gedaan om burgemeester en ambtenaren die 

Noordwijk niet of onvoldoende kennen uit te nodigen voor een historische rondwandeling. 

Aan deze actie zijn we niet toegekomen en die nemen we mee in de plannen voor 2023. 

 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de suggesties en meldt dat feedback ook achteraf 

nog welkom is. Via een nieuwsbrief zullen we tevens niet aanwezige leden om feedback en 

aanvullingen vragen.  

 

8. De begroting voor 2023. 

De penningmeester presenteert en licht de begroting voor 2023 toe. Hij wijst er o.a. op dat 
alle commissies geacht worden kostenneutraal te werken. Door toegenomen 
beveiligingskosten blijkt dit voor m.n. de tuinmarkt lastig te zijn. In 2023 zal daarom 
onderzocht worden of een andere constructie bijv. een stichting evenementen een oplossing 
biedt.  
De lezing(en) bekostigt de vereniging zelf, daar wordt dit jaar geen subsidie voor verstrekt. 

 



 

 
 

  
 
 

Het bestuur heeft aan de Kleynkoor Academie gevraagd om de organisatie van de 
Kinderkerstwandeling in zijn geheel voor haar rekening te nemen. Voortzetting van dit 
evenement in onze oude kern wordt echter zeer op prijs gesteld en daarom stelt het bestuur 
voor om voor max. € 1000,- per jaar garant te staan. De aanwezigen geven hun instemming 
aan dit voorstel. 
Ook de begroting als geheel wordt goedgekeurd. 

9. Samenstelling bestuur, rooster van aftreden 

Tijdens de ALV van 2022 is besloten het bestuur uit te breiden met een lid voor de 
portefeuille Leefbaarheid. Deze portefeuille is tot op heden nog niet ingevuld. Daarnaast zal 
er een vacature ontstaan voor de portefeuille Erfgoed. Karel Reekers heeft deze portefeuille 
ruim 12 jaar ingevuld en is aftredend en niet meer herkiesbaar. Hij is bereid om nog één jaar 
aan te blijven om een opvolger in te kunnen werken. Omdat een termijn van één jaar niet 
conform het reglement van de vereniging is vraagt de voorzitter hiervoor toestemming van 
de aanwezigen. Die zijn allen akkoord. 

10. Rondvraag en sluiting  

De vraag wordt gesteld of het mogelijk is meer inzicht te verstrekken in de samenstelling van 
het ledenbestand bijv. leeftijd, man/vrouw, wel/niet woonachtig in de oude kern. Het 
bestuur neemt deze vraag mee en kijkt welke gegevens beschikbaar zijn. 
(NB: Inmiddels kunnen wij melden dat de huidige ledenadministratie geen gegevens bevat 
die meer inzicht kunnen opleveren. M/V, geboortedata e.d. worden niet bijgehouden.) 
 
Na sluiting van de vergadering volgt een pauze met een drankje en daarna wordt de avond 
voortgezet met een gezellige pubquiz 

 


